



Tanguy Colou-Mohbat, Offways

Tanguy est consultant en écomobilité et président d'Offways, un comparateur de billets dédié à la réduction carbone. Son but est de guider les individus et les organisations vers le voyage responsable. Pour ce faire, il transmet les connaissances de la fresque de la mobilité et facilite l'accès du voyage bas-carbone au grand public grâce à son comparateur multi transports. Tanguy travaille depuis 5 ans sur les effets de la mobilité sur le climat et aide les plus grandes entreprises à développer des plans de mobilité, des sessions d'animations.

Tanguy is an eco-mobility consultant and President of Offways, a ticket comparison company dedicated to carbon reduction. Its purpose is to guide individuals and organizations towards responsible travel. To do this, he transmits the knowledge of the mobility "fresco" and facilitates access to low-carbon travel to the public through his multi-transport comparator. Tanguy has been working on the effects of mobility on the climate for 5 years and helps the largest companies to develop mobility plans and animation sessions.